
BSK

Student Equipment List
Reception to Year 2

-
Before the start of lessons on Thursday 01 September 2022 students in the Lower Phase (Reception
to Year 2) should have the following items available:

Mini iPad [Years 1 and 2 only] Eraser [Years 1 and 2 only]

iPad cover [Years 1 and 2 only] Pencil case [Years 1 and 2 only]

Pencil [Years 1 and 2 only] Pack of colouring pencils [Years 1 and 2
only]

15cm ruler [Years 1 and 2 only] Water bottle [Years 1 and 2 only]

The following A4 zipped folders are also required:

Blue Folder - Library Books Reception, Year 1 and Year 2

Green Folder - Home Readers Reception, Year 1 and Year 2

Yellow Folder - Arabic Studies Reception, Year 1 and Year 2

Pink Folder - Homework Year 1 and Year 2 only

White Folder - Islamic Studies Year 1 and Year 2 only

Mini iPads will be used in school from time to time with Year 1 and Year 2 students only. Your Class
Teacher will advise you when this will be. We recommend that your child’s Mini iPad has the iOS 9
operating system as a minimum. Please ensure the following apps are downloaded onto the iPad
Mini:

SeeSaw
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https://apps.apple.com/us/app/seesaw-class/id930565184
https://apps.apple.com/us/app/socrative-student/id477618130


قائمة اللوازم المدرسية
للصفوف من التمهيدي إلى الثاني

-
الابتدائية:المرحلةفيالطلابمعمتوفرةالتاليةاللوازمتكونأنيجب،2022سبتمبر1فيالخميسيومالدراسةبدءقبل

ممحاة  )للصف الأول والصف الثاني فقط(جهاز ميني آيباد )للصف الأول والصف الثاني فقط(

حافظة أقلام   )للصف الأول والصف الثاني فقط(حافظة آيباد  )للصف الأول والصف الثاني فقط(

مجموعة أقلام تلوين خشبية )للصف الأول والصف الثاني فقط(قلم رصاص  )للصف الأول والصف الثاني فقط(

زجاجة مياه )للصف الأول والصف الثاني فقط(فقط(الثانيوالصفالأول)للصفسم15مسطرة

التالية:بالألوان(A4)حجمأوراقحافظاتمطلوب

للصفوف التمهيدي والأول والثانيالمكتبةكتب-زرقاءحافظة

للصفوف التمهيدي والأول والثانيالمنزليةالقراءة-خضراءحافظة

للصفوف التمهيدي والأول والثانيالعربيةالدراسات-صفراءحافظة

للصفوف الأول والثاني فقطالمنزليةالواجبات-ورديةحافظة

للصفوف الأول والثاني فقطالإسلاميةالدراسات-بيضاءحافظة

سيتم استخدام أجهزة "ميني آيباد" في المدرسة من وقت لآخر حسب توجيهات المعلم، في الصفين الأول والثاني فقط.

iOSهوالجهازبهيعملالذيالتشغيلنظامأنمنالتأكديرجى التالية:التطبيقاتتنزيلمنوالتأكدالأحدثالإصداراتأو9
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